
Bezwaren tegen komst blaashal 

Van: xx@online.nl 

 

Wo 27-3-2024 20:51 

Geachte voorzitter / blaashalcommissie, 
 
In aansluiting op de al ontvangen bezwaren van andere bewoners op de Sleedoornhof en van de flats 
aan de Linieweg hierbij ook mijn bezwaren tegen de komst van een eventuele blaashal over twee of 
vier tennisbanen: 
 
- In de huidige situatie is er in vooral de herfst/wintermaanden een periode van rust voor mij als 
omwonende. Even een paar maanden pauze van veel autoverkeer en lawaai (geschreeuw, gescheld, 
gesleep en machines) Als er een blaashal komt is deze periode van rust er niet meer. Hierdoor zal ik 
het hele jaar door last hebben van de activiteiten op en rond de tennisbanen. Onder andere betekent 
dit voor mij dat ik het hele jaar door met gesloten ramen zal moeten slapen (mijn gebruikelijke bedtijd 
is 21.00u). 
- De blaashal gaat ook zorgen voor een significatie toename van het gemotoriseerde verkeer op de 
Valleilaan. Ten eerste, omdat het aantal overdekte banen verdrievoudigd gaat worden. Hierdoor is ook 
minimaal een verdrievoudiging van het gemotoriseerde verkeer naar de tennisvereniging te 
verwachten. Daarnaast is de periode tussen 1 oktober en 1 april qua weersomstandigheden ook de 
slechtste periode waardoor het aannemelijk is dat er nog meer mensen met een gemotoriseerd 
voertuig zullen komen dan zomers al het geval is. Mijn verwachting is dan ook dat het gemotoriseerde 
verkeer naar de tennisvereniging toe meer dan verdrievoudigd in de maanden tussen 1 oktober en 1 
april. Dit zorgt voor veel extra overlast. Dichtslaande deuren, nog even kletsen bij de auto, 
optrekkende auto's, meer drukte op de Valleilaan, Middenweg en Randweg. 
- Tijdens de bewonersbijeenkomst heeft de vereniging aangegeven voor een witte/lichtgrijze hal te 
gaan in verband met onder andere het stroomverbruik voor de verlichting. Deze kleur past absoluut 
niet in de omgeving en heeft veel weg van een verlichte kas als het donker is. Vanaf de Sleedoornhof 
kijk je nu tegen de Liniedijk aan (in de winter vooral kale bomen). Het nieuwe uitzicht wordt dan een 
wit/lichtgrijs verlichte koepel en van de natuur is dan weinig meer te zien. Het klopt dat je niet direct 
vanuit de huizen van de Sleedoornhof op de tennisbanen kijkt, maar zowel zomer als winter ben ik 
heel veel buiten (tussen de 8 en 15 uur in de week) om het gemeentegroen bij te houden en dan 
geniet ik als ik de kans heb altijd van het stukje Liniedijk waar ik dan zicht op heb. 
- Ook is er aangegeven dat de hal verwarmd gaat worden met gas. Waarom moet zo'n hal überhaupt 
verwarmd worden? Afgelopen winter heeft het in Leusden nog geen 10 graden gevroren. In de hal is 
het dan nog warmer dan -10°C. Een sportbroek en shirt met lange mouwen en een goede warming-up 
zouden dan toch voldoende moeten zijn. Daarnaast moet iedereen in de toekomst van het gas af en 
wordt het clubhuis gasloos gemaakt. Om vervolgens weer een accommodatie neer te willen zetten die 
wel gas nodig heeft. Ten tweede vraag ik me af welke gevaren er voor ons als omwonenden zijn als er 
een gastank aanwezig is. Daar was geen duidelijk antwoord op tijdens de bewonersbijeenkomst. 
- Naast extra trainingen kunnen geven in de winter, wordt er in de presentatie gesproken over een 
regionale functie en het organiseren van winteractiviteiten zoals toernooien en competities. Deze twee 
laatste 'voordelen' voor de vereniging hebben een extra negatieve uitwerking op het woongenot van 
de bewoners om de vereniging heen. Voor deze functies moet een mogelijke blaashal al helemaal niet 
gebruikt gaan worden. De tennisvereniging ligt in een woonwijk. Ik vind dat daar nadrukkelijk rekening 
mee gehouden moet worden en het aantal activiteiten die overlast geven juist zoveel mogelijk beperkt 
moeten worden. Een sportgelegenheid in een woonwijk betekent voor mij vooral het bedienen van de 
lokale bevolking en zorgen voor samenhorigheid in een woonwijk. Een regionale functie, extra 
toernooien en competities horen thuis op andere locaties zoals een sportcomplex. 
- De locatie van de mogelijke blaashal wordt waarschijnlijk tegen de Liniedijk aan en dat juist in de 
winterperiode. Op de Liniedijk zijn veel dieren die daar hun winterrust en winterslaap zoeken. De 
komst van zo'n verlichte witte koepel zal het seizoen ritme van de dieren verstoren. 
- Tenslotte nog de hoogte van de mogelijke blaashal. Er is aangegeven dat deze 9,5 meter hoog 
wordt. Dat betekent dat deze boven de rijtjeshuizen van de Sleedoornhof uitsteekt. Het huis waar ik in 
woon is namelijk 'maar' 8,6 meter hoog. Dat betekent dat deze nog boven mijn huis uitsteekt en ook 
boven veel van het groen wat rond de tennisvereniging staat. Ik zit niet te wachten op een gevaarte 



van 9,5 meter hoog waar je ongeveer tegenaan loopt als je het hofje af komt. Ik heb gekozen voor het 
huidige uitzicht. Anders had ik net zo goed tegenover een flat kunnen gaan wonen. 
 
Graag zie ik dat bovenstaande bezwaren meegenomen worden bij het indienen van de vergunning en 
er de nodige aanpassingen worden gedaan aan het voorstel dat er nu ligt zodat wij als omwonenden 
niet alleen maar woongenot in hoeven te leveren om wille van het plezier van een ander die maar 1 of 
2 uurtjes tennis in de week speelt. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
x 
Sleedoornhof x 

 


